
Krystian l,r"rczak

Radny Rady Miasta Wloclawek

Wloclawck. 30.1 I .2021 r.

Sz. P.

dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Woclarvek

o inforrnac.ig na jakim etapie planowania

zostan4 publicznie przedstawione szczegtiiy

Interpelacja

Zwracant sig z uprzejrn4 prodbq o infbrmac.ig dotycz4c4 zagospodarowania miejskiego terenu
migdz-y ul' wvsok4. ul. Lisek iul. obwodowq. Jeszcze rv roku bie2qcym nial,v zostai zaprezentowane
szczeg6ly' dotycz4ce roz'wi4zan korrrunikacyjnych i planu rrraj4cego powstac osiedla. wstgpnie
zakladano, 2e dzialki b9d4 dostgpne w przetargach lub poprzez licytacje w 202r r.

Mieszkaricy prosz4 o informacjg. kiedy teren przy ul. I-isek zcrstanie uzbrojony i udostgpniony
pod budownictwo miqszkalne. lstotnq pozostaje r6rvnie2 kwestia, czy w planach zagospodarowania
bgdzie brane pod uwagQ rvylqcznie budownictu,o jednoroclz.inne, cz!, tez bgdzie to zabudowa
szeregowa b4d2 budynki wielokondygnacyjne zapewniajqce dostgp dla rvigkszej liczby rodzin.

W zwi4zku z poryhszyrr uprzejmie proszg

wiw inwesrycji jest Urzqd Miasta Wloclawek i kiedv
planowanych rozw iazah.
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